



## Protokoll: 6

# SVENSKA GÅRDS- OCH VALLHUNDSKLUBBEN

**Plats och datum:** Via Zoom 2024-09-09 Klockan 19.00.

**Närvarande:** Annelie Karlsson Karjalainen (AKK), Linda Hedebratt (LH), Amilia Wisell Helin (AWH), Krister Esping (KE), Eva Wieslander (EW), Monica Widh (MW)

**Anmält förhinder:** Siv Hansson (SH), Stefan Ernstsson (SE), EW avviker innan punkt 78 i.

### § 53. Mötets öppnande:

- Ordförande hälsar alla välkomna och öppnar mötet kl. 19.05
- Mötet beslutar att välja MW till protokollförare för dagens möte.

### § 54. Val av justerare:

- Mötet beslutar att välja LH till att justera protokollet.

### § 55. Fastställande av dagordning:

- Mötet beslutar att godkänna föreslagen dagordning.

### § 56. Beslut per capsulam

- Inga beslut per capsulam.

### § 57. Beslut via AU

- Inga AU beslut har fattats.

### § 58. Godkännande av föregående mötesprotokoll

- Föregående protokoll godkändes och lades till handlingarna.

### § 59. Inkommen post/skrivelse

- Se bifogad bilaga 1. inkommen post/skrivelse.

### § 60. Utgående post

- Se bifogad bilaga 1. utgående post.

### § 61. Uppföljning av uppdragslistan

- LH uppdaterar och skickar ut så fort vi kommit i ordning med den nya ordningen i styrelsen

### § 62. Rapporter

#### a) Ordförande

- Skrivelse SKK CS – Denna kommer att gå ut inom kort (AWH) skall bara göra några smärre förändringar
- Remiss stadgeändring röstantal - beslut taget sedan tidigare
- Mailkonversation – Diskussioner kring mail ifrån kassören ang. missnöje med arbetet som kassör. Mötet har inte upplevt det kassören skriver om,
- Möte planeras v38 med revisorerna, AKK och LH planerar detta.

- Ordförandemöte - AKK och LH planerar möte 24-09-2024
- Dispens för domare vid elevtjänstgöring – Dispens godkänd av AKK och LH.
- Information från specialklubbs möte – LH och AKK deltog. Av domarkonferens minskad till 20.000 kr vid digital konferens.
- Beslutsunderlag – i fortsättningen ska det göras ett underlag innan möten där beslut skall tas.

b) Kassören

- SH deltar inte i mötet, så inget att rapportera. KE har satt sig in i hur han kan få det att fungera med plusgiro och få det att fungera för att kunna administrera utställningarna.

c) Avel- och hälsokommittén

- Inget att rapportera.

d) Prov-och tävlingskommittén

- Inget att rapportera

e) Utställningskommittén

- Funktionärsarvode för bestyrelse, kommissarie diskuteras i kommittén inför budgetmöte) möte har avhållits och förslag till tävlingssäsong 2025 klar.
- 102 anmälda till Jönköping och 55 anmälda till Uppsala till dags dato.
- KH sköter domare och AWH är Kristers högra hand samt att har hand om domarsekreterare och SE stöttar upp.
- Eventuellt vill FUR byta bort Landskrona utställningen och då byter SGVK Alingsåsutställningen med dem om deras styrelse godkänner det bytet.
- KE har påbörjat arbetet med att boka domarna inför 2025 i första hand sedan även 2026.

f) Webbmaster

- AKK tar kontakt med webbmaster för att bjuda in till styrelsemöte samt att diskutera förändringar på hemsidan.

g) Sponsoransvarig

- Inget att rapportera, LH och MW skall påbörja arbetet inför 2025 inom kort.

h) Rasklubbarna

- KE rapporterar att nedläggningen av klubb SSAK fortgår men inget nytt att rapportera i dagsläget.

### § 63. Punkt för beslut

**a) Ansökan om Sgvks utställningar 2026**

Utställningar SGVK 2026 (se beslutsunderlag) – Datum som ska ansökas för 2026 ansöks av AKK i oktober, datumen är klara.

**b) Turistklass i samband med rasspecialer.**

Turistklass – mötet beslutar att denna klass inte skall gå via SGVK utan skall skötas av arr klubben själv. AWH skriver ihop ett mejl till klubbarna om beslutet.

**c) Beslut angående rasklubb.**

RDSG (se beslutsunderlag) – MW ingår inte i beslutet pga. Jävsituation. Beslut tas att godkänna beslutsunderlaget. Beslut tas även att bjuda in RDSGs styrelse till samtal med SGVKs styrelse.

**d) Beslut angående rasklubb.**

OESS (se beslutsunderlag) – AWH ingår inte i beslutet pga. jävsituation. Styrelsen beslutar att godkänna beslutsunderlaget som det är skrivet.

**e) Eventuell gemensam monter vid Stockholms Hundmässa.**

Gemensam monter med rasklubbar (Monter Stockholm (bokas senast 22/9.) – LH har tagit fram kostnader för detta och skickat ut till rasklubbarna.

Styrelsen beslutar att inte boka någon monter 2024, då dels tiden för att få ihop ett fungerande team, dels planläggande är på tok för kort för att göra ett bra jobb, och att det blir för dyrt.

**f) Planera möte med revisorerna.**

Styrelsen beslutar att LH och AKK tar fram förslag på datum

**g) Skrivare till utställningsansvarig.**

Styrelsen beslutar att en ny laserskrivare inhandlas till AKK. KH får ansvar för att göra detta.

**h) SGVKs 25 års jubileum.**

Styrelsens beslut är att – Carola Lindekrans kontaktas av AKK för att tillsammans med en arbetsgrupp bestående av MW och AWH ta fram en present till alla tävlande 100–140 tävlande. Ev. också ngt. till alla styrelser under SGVK. Budget 5000kr för det.

**i) Beslut om AU**

Mötet beslutar att i AU ingår Annelie, Monica och Siv.

**j) Presentkort**

Styrelsen beslutar att dela ut 2 presentkort/ras vid 2025 års rasspecialer MW & AWH tar fram ett förslag på hur dessa skall fördelas.

**k) Kompendier**

Styrelsen beslutar, Kompendier i fysisk form till domare skickas inte ut (pga. höga kostnader) men kommer att skickas till Nya domare för våra raser. Rasklubbarna kommer erbjudas att köpa kompendier till självkostnadspris.

**§ 64. Övriga frågor**

- Filmen som gjordes till domarseminariet skall erbjudas till rasklubbarna att köpa. Beslut om pris beslutas vid kommande styrelsemöte.

**§ 65. Nästa möte:**

- 5 oktober budgetmöte - 6 oktober styrelsemöte på Vätterleden Jönköping

**§ 66. Mötets avslutande:**

Ordförande tackar för väl genomfört möte och mötet avslutas kl. 21.15

---

Ordförande: Annelie Karlsson Karjalainen

---

Protokollförare: Monica Widh

---

Justerare: Linda Hedebratt